[image: image1.jpg]






朝陽科技大學
097學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2352
	Course Number
	2352

	授課教師
	嚴金恩
	instructor
	YEN,CHIN EN

	中文課名
	保母人員實務專題
	Course Name
	Professional Care Giver Practice

	開課單位
	幼兒保育系(四日)三A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程教學目標包括：

1.認識托兒服務相關法律常識，知識技能與情意，照顧嬰幼兒的生活。  

2.學習專業保母人員應具備知各項知識與技能。


	Objectives
	The objectives of the course are:

1. To know common knowledge of child care laws and to foster student’s knowledge, skills, and attitudes in caring young children.

2. To learn knowledge and skills needed to become a professional caregiver.



	教材
	保母人員丙級檢定學術科捷徑  偉華書局  王惠姿總校閱
	Teaching Materials
	Textbook

	成績評量方式
	第一次考評25%，第二次考評25%，第三次考評25%，第四次考評25%
	Grading
	The first exam 25%, the second exam 25%, the third exam 25%, the fourth exam 25%

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程教學目標: 1.認識托兒服務相關法律常識，知識技能與情意，照顧嬰幼兒的生活。 2.學習專業保母人員應具備知各項知識與技能。
	Syllabus
	The purpose of the course is to understand the general sense of law for day care servive and knowledge and skill of take care for early childhood.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

